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Protokół Nr 121/2021 
z  posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

  w dniu 05 stycznia 2022r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – Marcin Paliński, Wicestarosta – Paweł Przybyłek, 

Członkowie Zarządu: Zbigniew Wernik, Lech Brzozowski, Krzysztof Zdziarski, Skarbnik 

Powiatu – Renata Mróz, Iwona Urbanowicz – Kierownik Wydziału Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami.  

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym. Obrady otworzył i rozpoczął Starosta  

Marcin Paliński. 

 

Porządek obrad: 

 

I Wydział Finansowy 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Nidzickiego na lata 2022-2039 

II Wniosek Zarządu Powiatu o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  

III Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomości 

1. Omówienie decyzji Burmistrza Nidzicy zatwierdzającej podział nieruchomości w m. Jabłonka 

wskutek której Powiat Nidzicki nabędzie grunty pod budowę drogi powiatowej. 

2. Sprawy różne. 

 

Na wstępie, Starosta wyjaśnił, że zamiar zwołania sesji nadzwyczajnej wynika z wprowadzenia 

do budżetu środków na rezonans magnetyczny. Otrzymano decyzję, z której wynika, że kwota 

3.200.000,00 zł przechodzi jako środki niewygasające na przyszły rok, dlatego też środki te trzeba 

jak najszybciej wprowadzić do budżetu. Z tego względu, że w momencie pojawienia się umowy z 

Wojewodą, będzie można ją podpisać, a w kolejnym etapie zawrzeć umowę z p. Dyrektor ZOZ w 

Nidzicy, celem przekazania tych środków. Zakup i dostosowanie pomieszczenia do wymogów 

rezonansu magnetycznego mogą chwilę potrwać, Starosta dodał, że nie jest jego wolą, aby 

opóźnienia były przez nas spowodowane. Jest decyzja Ministra, że są to środki niewygasające, stąd 

też działania, aby jak najszybciej zadanie to pojawiło się w budżecie, by nie wstrzymywać prac 

związanych z dostosowaniem pracowni rezonansu magnetycznego. Jest to główna przyczyna 

zwołania sesji nadzwyczajnej.  

 
Ad. I.1 i Ad. I. 2 

 
P. Renata Mróz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w 

budżecie powiatu na 2022 rok: 
1. Zwiększa się plan dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 3.200.000,00 zł. w związku 

z realizacją zadania przez Zespół Opieki Zdrowotnej w Nidzicy pn ,, Utworzenie i doposażenie 

pracowni rezonansu magnetycznego w Zespole Opieki Zdrowotnej w Nidzicy”. Wojewoda 

Warmińsko-Mazurski decyzją Nr FK 524/2021 z dnia 29 grudnia 2021r. na podstawie 

rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 21 grudnia 2021r. w sprawie wydatków budżetu 

państwa, które w roku 2021 nie wygasają z upływem roku budżetowego ustalił w/w zadanie 

jako wydatek niewygasający. 

2. Na wniosek Powiatowego Zarządu Dróg zwiększa się plan wydatków na realizowane zadania 

drogowe remontowe i inwestycyjne o kwotę 1.475.317,77 zł. która nie została  wydatkowana w 

2021 roku, a mianowicie: 



2 
 

-Remont drogi powiatowej Nr 1587 N na odcinku od m. Szkotowo do DW538( Sławka Wielka) 

– 1.066.744,31 zł 

- przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu ulicy powiatowej Nr 3722N Olsztyńskiej w m. 

Nidzica- 153.750,00 zł. 

- przebudowa przejścia dla pieszych w ciągu drogi powiatowej nr 1264N m. Łyna – 114.823,46 

zł. 

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1589N Nidzica-Zaborowo ( dr.nr 1550N) na odcinku 

Nidzica-Zaborowo opracowanie dokumentacji projektowej” – 70.000,00 zł. 

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1538N na odcinku od węzła z drogą krajową nr 7 do końca 

miejscowości Szerokopaś opracowanie dokumentacji projektowej – 30.000,00 zł 

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1528N w miejscowości Nibork II opracowanie 

dokumentacji projektowej – 10.000,00 zł. 

- przebudowa drogi powiatowej Nr 1538N w miejscowości Łysakowo opracowanie 

dokumentacji projektowej – 30.000,00 zł 

W związku z wprowadzeniem w/w zmian zwiększa się plan dochodów budżetu powiatu 

zgodnie z załącznikiem nr 1 do uchwały tj. środki z RFRD, pomoce finansowe z gmin oraz 

dochody własne powiatu. 

 

 

Dalej przedstawiono projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2022-2039. W projekcie wprowadza się 

następujące zmiany: 

 

-  uaktualnia się plan dochodów i wydatków budżetu na 2022 rok, zgodnie z uchwałą Rady 

Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu; 

 

Deficyt budżetu powiatu w wysokości 1 086 759,87 zł zostanie pokryty przychodami z 
kredytów w kwocie 1 086 759,87 zł. 

 

- w załączniku przedsięwzięć wprowadza się zadania inwestycyjne drogowe: 

1. ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1589N Nidzica-Zaborowo ( dr.nr 1550N) na odcinku 

Nidzica-Zaborowo opracowanie dokumentacji projektowej„. Plan na 2022 rok wynosi 

70,000,00 zł a plan łączny zadania w latach 2022-2024 wynosi 540.000,00 zł., klasyfikacja 

budżetowa inwestycji dział 600, rozdział 60014 par.6050. 

 

2. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1538N w miejscowości Łysakowo opracowanie 

dokumentacji projektowej”.  Plan na 2022 rok wynosi 30,000,00 zł a plan łączny zadania w 

latach 2022-2023 wynosi 80.000,00 zł., klasyfikacja budżetowa inwestycji dział 600, 

rozdział 60014 par.6050. 

 

3. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1538N na odcinku od węzła z drogą krajową nr 7 do 

końca miejscowości Szerokopaś opracowanie dokumentacji projektowej”. Plan na 2022 rok 

wynosi 30,000,00 zł a plan łączny zadania w latach 2022-2023 wynosi 200.000,00 zł., 

klasyfikacja budżetowa inwestycji dział 600, rozdział 60014 par.6050. 

 

Ponadto, p. Skarbnik poinformowała, że po przeanalizowaniu naliczanych odsetek bankowych 

od środków pieniężnych zgromadzonych na rachunkach bankowych powiatu i wzrostem stóp 

procentowych w ostatnim czasie przeliczono plan dochodów na 2022 rok na tym zadaniu i 

ustalono, że wpływy w 2022 roku od środka RFIL będą wynosiły 187.000,00 zł. 
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Ponadto, wpływy z opłaty komunikacyjnej za 2021 rok były wyższe niż planowano oraz opłaty 

za wydanie prawa jazdy, dlatego też w 2022 roku będzie można zwiększyć plan na opłaty 

komunikacyjne o 45.0000,00 zł i opłaty za wydanie prawa jazdy o 7.874.84 zł. Ponadto w pozycji 

wpływy rozliczeń zwrotu z lat ubiegłych mamy dodatkowo kwotę 42.000,00 zł i dotyczy zwrotu 

środków które już wydatkowano m.in. na e-administrację - 15.000,00 zł. Reasumując plan 

dochodów z tytułu dotacji za rezonans magnetyczny, dotacje z gmin na zadania drogowe oraz 

dochody własne Powiatu zwiększa się o 4.675.317,77 zł i plan wydatków zwiększy się o taką samą 

kwotę. 

 

Brak pytań i uwag.  

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu  
w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2022 rok liczbą głosów: 5 - ,,za’’,  
0 - ,,przeciw’’, 0 - ,,wstrzymuje się’’, 
 

oraz projekt uchwały Rady Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2022-2039 liczbą głosów: 5 - ,,za’’,  
0 - ,,przeciw’’, 0 - ,,wstrzymuje się’’. 
 

Ad. II 

 

W dalszej części obrad, Starosta powiedział, że wyjaśnił na początku posiedzenia powody  

dla których należałoby zwołać sesję nadzwyczajną. Ponownie wyjaśnił, że wynika to z jak 

najszybszego wprowadzenia do budżetu kwoty 3.200.000,00 zł. W związku z powyższym poprosił 

Zarząd  

o przegłosowanie wniosku o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  

 

Zarząd nie wniósł pytań ani uwag i jednogłośnie pozytywnie zaopiniował wniosek o 
zwołanie sesji nadzwyczajnej liczbą głosów: 5 - ,,za’’, 0 - ,,przeciw’’, 0 - ,,wstrzymuje się’’ 

 

Ad. III.1 
 
P. Iwona Urbanowicz omówiła decyzję Burmistrza Nidzicy zatwierdzającą podział 

nieruchomości w m. Jabłonka wskutek której Powiat Nidzicki nabędzie grunty pod budowę drogi 

powiatowej. Przypomniano, że wcześniej informowano, że w tej sprawie Burmistrz prowadzi 

postępowanie, obecnie została wydana decyzja zatwierdzająca projekt podziału, która jednocześnie 

orzeka, że grunty o pow. 927 m2 przeznaczone są pod drogę powiatową nr 1603N relacji  

Czarny Piec – Napiwoda o szerokości w liniach rozgraniczających minimum 20 m.  

Grunty te z mocy prawa, kiedy decyzja stanie się ostateczna staną się własnością Powiatu.   

p. Lech Brzozowski zapytał o kwotę, którą trzeba będzie zabezpieczyć za te grunty. 

p. Iwona Urbanowicz odpowiedziała, że pow. gruntów wynosi 927 m2, zapewne kwota za m2 

może wynosić kilkadziesiąt tyś zł.  

 

Więcej pytań nie było.  

 

Ad. III. 2 

 

Następnie, przedstawiono sprawę dot. pisma, które p. Burmistrz Nidzicy skierował do 

Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy. Z treści niniejszego pisma wynika, że ZOZ jest 

zainteresowany nabyciem gruntów, które przylegają do posesji szpitala. Wniosek dotyczy 
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nieodpłatnego przekazania, a p. Dyrektor ma wskazać na mapie konkretny obszar gruntów jaki 

będzie jej potrzebny. P. Kierownik poprosiła Zarząd o wyrażenie opinii w tej sprawie. Dodała, że 

w jej ocenie w tej sytuacji należy poprzeć wniosek p. Dyrektor. Nabycie tych gruntów byłoby na 

własność Powiatu Nidzickiego, a następnie zostałyby one przekazane w nieodpłatne użytkowanie 

dla ZOZ-u.  

 

Zarząd przychylił się do przedstawionego stanowiska p. Kierownik.  

 

Dalej, p. Kierownik przedstawiła sprawę dotycząca inwestycji jaką jest budowa obwodnicy  

w ciągu drogi wojewódzkiej 604. Aktualnie, w imieniu Starosty, p. Kierownik Wydziału 

Budownictwa i Ochrony Środowiska, prowadzi postępowanie w sprawie wydania decyzji  

o zatwierdzeniu projektu robót geologicznych na gruntach, które przeznaczone są pod  

tą inwestycję. Z treści pisma wynika, że pod budowę inwestycji zajęta zostanie część drogi 

powiatowej nr 1613N w obrębie Waszulki, działka nr 279. Konkretnie jest to odcinek drogi  

do Zagrzewa na której zjeżdża się z drogi wojewódzkiej nr 604. 

Brak pytań i uwag.  

 

p. Lech Brzozowski zapytał o sytuację w szpitalu. 

Starosta poprosił Wicestarostę o wypowiedź w tej sprawie,. 

Wicestarosta odpowiedział, że po zarządzie ma umówione spotkanie z p. Dyrektor, zatem po 

tym spotkaniu będzie posiadał więcej informacji na ten temat. Z posiadanych informacji przed 

nowym rokiem sytuacja w szpitalu była stabilna, p. Dyrektor dostała decyzje o zmniejszeniu liczby 

łóżek. Wicestarosta dodał, że wspólnie ze Starostą wysłuchał konwentu, z którego wynika,  

że szpital podpisał kontrakt na 2022 rok. Więcej informacji będzie mógł jednak przekazać  

po odbytym spotkaniu.  

 

Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Inspektor 
/-/Paulina Pokus 

Starosta 
 / - / Marcin Paliński 

Wicestarosta 
 / - / Paweł Przybyłek   
 Członek Zarządu  

               / - / Krzysztof Zdziarski 
Członek Zarządu  

               / - / Lech Brzozowski 
Członek Zarządu  

               / - / Zbigniew Wernik 
 


